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Hei. 

 

Mykje god arbeid her. Eg meiner at det hadde vore lurt å gi SMIL midlar til grensegjerde. Meiner det 

er betre å gi SMILmidlar til grensegjerde en delingsgjerde. Det er i dag mykje godt utmarksbeite som 

ikkje vert nytta pga. dårleg gjerde. Så kan ei sjølvsagt diskutera og argumentera for at gjerdene skulle 

vore vedlikehaldet osv. Ser eg har arva ca. 2 – 3 km dårleg gjerd. Det er ikkje sjans å reparera / setta 

opp nye basert på økonomien på garden. Alternativet er å ikkje bruka arealet. 

 

Smil midlar bør brukast til vedlikehald av kulturlandskap, grensegjerde, grøfting på dyrka mark. Vel å 

bra med alt det andre, som uteløer, steinkjellarar osv. Men trur om ein bruker midlane slik at det gir 

eit landskap i bruk, vert storsamfunnet også glade. 

 

Tidspunkt for naturgjødsel bør ikkje utvidas, verken vår eller haust. Det er skikkelig dårlig 

miljøpolitikk og dårlig økonomi for bonden er det også. Det er mange gode gjødselkjellar som ikkje er 

i bruk, og som kunne våre brukt som mellomlager om naudsynt. 

 

Mvh 

 

Normann 
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Sjå vedlagte saksdokument 

 

 

 

 

 

Mvh Kristine S. Born 

Rådgjevar  

Felles landbrukskontor Austrheim, Fedje og Radøy 

Tlf 56349068 eller 95965943 
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